
IDROTTSKLUBBEN HEPHATA 
Protokoll fört vid årsmöte 

 
Sammanträde:  Årsmöte 
Datum:   Lördag den 27 oktober 2018 kl. 13:30 
Plats:    Hägerstensåsens medborgarhus 
 
 
 
Mötesordförande:  Kattis Linné  
 
 
 
Mötessekreterare:  Sven-Emil Karmgård 
 
 
 
Protokolljusterare: Alexandra Polivanchuk    Jacob Masso  
 
Antal röstberättigade medlemmar närvarande: 38 stycken och ett antal övriga gäster 
 
1. Årsmötets öppnande 
Ordförande Urban Mesch hälsar alla närvarande hjärtligt välkomna till klubbens 126:e ordinarie 
årsmöte. Ordförande inleder med en sammanfattning över det gångna året och riktar ett särskilt 
tack till kanslichef  Sven-Emil Karmgård och idrottskonsulent Henrik Rangfeldt för deras arbete. 
 
Årsmötet fortsätter sedan med en parentation över klubbens bortgångna hedersmedlemmar 
Henry Johansson och Sonja Dahlgren. 
 
Slutligen informerar ordförande att röstberättigade medlemmar ska lämna förslag på eventuella 
motkandidater i anslutning till årsmötets öppnande enligt stadgarna, och frågar om något förslag 
finns. Inga förslag lämnas, varför årsmötet därmed fastställer nomineringslistan inför 
styrelsevalet. 
 
2. Val av mötesordförande och mötessekreterare 
Valberedningen föreslår Kattis Linné som mötesordförande och kanslichef  Sven-Emil Karmgård 
som mötessekreterare. 
 
Årsmötet beslutar att 
välja Kattis Linné till mötesordförande och Sven-Emil Karmgård till mötessekreterare. 
 
3. Val av protokolljusterare och rösträknare 
Valberedningen har inga namnförslag. Årsmötet föreslår Alexandra Polivanchuk och Jacob Masso 
till protokolljusterare och rösträknare. 
 
Årsmötet beslutar att 
välja Alexandra Polivanchuk och Jacob Masso till protokolljusterare och rösträknare. 
 
4. Årsmötets utlysande 
Mötesordförande frågar om årsmötet har utlysts på rätt sätt. 
 
Årsmötet beslutar att 
anse årsmötet som utlyst i behörig ordning.  
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5. Behandling av 
 
5.1 Verksamhetsberättelse 
Mötesordförande går igenom verksamhetsberättelsen sida för sida. Charlotte Gustavsson önskar 
en mera illustrativ verksamhetsberättelse till nästa år med bilddokumentation vilket har visat sig 
vara mycket värdefullt ur ett historiskt perspektiv i detta digitala tidevarv. Sven-Emil Karmgård 
tillägger att det finns en reviderad version avseende rättelse gällande representation vid SDI:s 
representantskapsmöte samt Dövidrottsforum, det ska vara Fatima Tebibel respektive Fatima 
Tebibel och Kjell Gunnå. Mötesordförande frågar om årsmötet kan godkänna 
verksamhetsberättelsen avseende verksamhetsåret 1 augusti 2017-31 juli 2018 med dessa 
ändringar. 
 
Årsmötet beslutar att 
anse verksamhetsberättelsen som färdigbehandlad med ovanstående ändringar. 
 
5.2 Årsredovisning 
Mötesordförande går igenom årsredovisningen sida för sida. Sven-Emil Karmgård föredrar vissa 
delar av årsredovisningen. Mötesordförande frågar om årsmötet kan fastställa årsredovisningen 
för räkenskapsåret 2017. 
 
Årsmötet beslutar att 
fastställa styrelsens förslag till disposition av årets resultat på 24 581 kr att balanseras i ny räkning 
samt resultat- och balansräkningarna. 
 
5.3 Revisionsberättelse 
Revisor Erik Lindquist föredrar revisionsberättelsen. Mötesordförande frågar om årsmötet kan 
lägga revisionsberättelsen till handlingarna. 
 
Årsmötet beslutar att 
lägga revisionsberättelsen till handlingarna. 
 
6. Fråga om ansvarsfrihet 
Mötesordförande frågar om årsmötet kan bevilja styrelsen ansvarsfrihet. 
 
Årsmötet beslutar att 
bevilja styrelsen ansvarsfrihet för år 2017. 
 
7. Behandling av motioner och propositioner 
 
7.1 Budgetplan 2019 
Styrelsens förslag på budgetplan för år 2019 föredras av Sven-Emil Karmgård. Mötesordförande 
frågar om årsmötet kan godkänna förslaget på budgetplan för år 2019. 
 
Årsmötet beslutar att 
godkänna styrelsens förslag på budgetplan för år 2019. 
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8. Val av  
 
8.1 Valberedning 
Valberedningen har meddelat att samtliga ledamöter ställer sig till förfogande för omval. 
Mötesordförande frågar om årsmötet kan välja om Ulrica Broberg, Hans Rimberg och Therese 
Rollvén. 
 
Årsmötet beslutar att 
välja Ulrica Broberg, Hans Rimberg och Therese Rollvén till ledamöter för en tid av ett år och 
som ordförande utses Ulrica Broberg. 
 
8.2 Revisorer 
Valberedningen föreslår omval av Erik Lindquist och Gustav Wahlgren som ordinarie revisorer 
och omval av David Farkas som ersättare. 

 
Årsmötet beslutar att 
välja Erik Lindquist och Gustav Wahlgren till ordinarie revisorer för en tid av ett år samt  
David Farkas till ersättare. 
 
8.3 Ordförande 
Valberedningen föreslår nyval av Romel Belcher till klubbens ordförande. 
 
Årsmötet beslutar att 
välja Romel Belcher till ordförande för en tid av ett år. 
 
8.4 Ledamöter 
Valberedningen föreslår omval av Fatima Tebibel och Jerker Björck och nyval av Martina Kvist, 
samtliga på två år, samt nyval av Elias Tebibel som fyllnadsval på ett år. 

 
Årsmötet beslutar att 
välja Fatima Tebibel, Jerker Björck och Martina Kvist till ledamöter för en tid av två år samt Elias 
Tebibel till ledamot för en tid av ett år. 
 
9. Övriga frågor 
Årsmötet har inga övriga frågor anmälda varför mötesordförande går vidare. 
 
10. Årsmötets avslutande 
Mötesordförande tackar medlemmarna för ett väl och effektivt genomfört årsmöte med trevlig 
stämning och överlämnar klubban till klubbens nyvalde ordförande Romel Belcher. 
 
Därefter tar en avtackning vid med blommor. Romel Belcher inleder med att tacka 
mötesordförande Kattis Linné för ett väl lett årsmöte och mötessekretare Sven-Emil Karmgård 
för dennes arbete med att föra protokoll samt revisorerna Erik Lindquist och Gustav Wahlgren 
för deras insatser som revisorer. Sedan går turen till valberedningens för deras arbete med att ta 
fram namnförslag till årsmötet. Slutligen tackar också Romel Belcher och Sven-Emil Karmgård 
avgående ordförande Urban Mesch för dennes fleråriga insatser i styrelsen och stora arbete med 
klubbens 125-årsjubileum. Övriga avgående ledamöter saknas och avtackas vid ett senare tillfälle. 
 
Romel Belcher förklarar därmed årsmötet för avslutat. 


